
PROTOKOt NR XVI/2016

Z SESJI RADY GMINY BUDZISZEWICE

ODBYTEJ W DNIU 23 WRZE$NIA 2016 ROKU

W SALI POSIEDZEN URZ^DU GMINY W BUDZISZEWICACH

Liczba radnych -15

Liczba obecnych -14

Lista obecnosci stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

Ponadto w obradach udziat wzieli:

Wojt Gminy - Marian Holak

Sekretarz Gminy - Alina Jarecka

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak

zaproszeni goscie zgodnie z lista. obecnosci.

Porzadek obrad:

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum.

2. Przedstawienie porza.dku obrad.

3. PrzyjQcie protokotu z poprzedniej sesji.

4. Podje,cie uchwat w sprawach:

1) przyjQcia Informacji z przebiegu wykonania budzetu Gminy za I potrocze 2016 roku,

2) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu,

3) zarzqdzenia poboru podatkow w drodze inkasa, okreslenia inkasentow i wysokosci

wynagrodzenia za inkaso na terenie gminy,

4) zmiany budzetu Gminy na 2016 rok7

5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice,

6) zaciqgniQcia pozyczki z budzetu panstwa na wyprzedzajqce finansowanie w ramach

PROW 2014-2020,

7) wyrazenia woli przystqpienia do opracowania i wdrozenia Planu Gospodarki

Niskoemisyjnej dla Gminy Budziszewice.
5. Informacja Wojta o dziataniach podejmowanych w okresie mie_dzy sesjami Rady Gminy.
6. Zapytania i wolne wnioski.

7. Sprawy rozne.

8. Zakonczenie obrad.

PUNKT 1
OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM

Przewodniczqcy Rady Gminy- Piotr Jagietto- dokonat otwarcia XVI Sesji Rady Gminy Budziszewice, po

czym stwierdzit quorum informuja_c, ze na pie.tnastu radnych obecnych jest czternastu.



PUNKT2

PRZEDSTAWIENIE PORZADKU OBRAD

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - przedstawit proponowany porzqdek obrad, po czym

zapytat o uwagi.

Uwag nie zgtoszono.

PUNKT3

PRZYJE.CIE PROTOKOtU Z POPRZEDNIEJ SESJI

Protokot Nr XV/2016 wytozono do wgla_du.

PrzewodniczEjcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - zapytat o uwagi.

Uwag nie zgtoszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - zapytat kto jest za przyj^ciem protokotu z poprzedniej

sesji, w wyniku czego:

• za gtosowato - 14

• przeciw -0

• wstrzymato SIQ - 0

Protokot z poprzedniej sesji przyjqto.

PUNKT4
PODJ^CIE UCHWAt W SPRAWACH:

1) przviecia Informacii z przebiegu wykonania budzetu Gminv za I potrocze 2016 roku.

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak - przypomniata, ze budzet gminy na 2016 rok zostat

uchwalony Uchwata. Nr X/59/2015 w dniu 30 grudnia 2015 roku. W chwili uchwalania budzetu plan

dochodow wynosit 7.157.066,00 zt, a plan wydatkow 7.094.898,00 zt. Do 30 czerwca biezqcego roku

siedemnascie razy dokonywano zmian budzetu i w budzecie gminy. Cztery razy zmiany dokonywata

Rada Gminy Uchwatami : Nr XI/67/2016 z dnia 26.02, Nr XII/69/2016 z 31.03; Nr XIII/75/2016 z dnia

20.05; Nr XIV/81/2016 z 28.06.2015. Trzynascie razy zmian dokonywat Wojt Gminy Zarza_dzeniami: Nr

2/2016 z dnia 20.01; Nr 3/2016 z 29.01; Nr 4/2016 z 02.02; Nr 7/2016 z 08.03; Nr 8/2016 z 15.03; Nr

11/2016 z 29.03; Nr 17/2016 z 22.04; Nr 18/2016 z 28.04; Nr 19/2016 z dnia 05.05; Nr 20/2016 z

13.05; Nr 22/2016 z 30.05; Nr 25/2016 z 16.06 i Nr 28/2016 z 30.06.2016. Zmiany dokonane przez

Wojta Gminy dotyczyty zmiany planu wydatkow w ramach dziatu, zwie,kszenia planu dochodow i

wydatkow w zadaniach wtasnych i zleconych z tytutu otrzymanych dotacji celowych oraz

przenoszeniu wydatkow z rezerwy ogolnej i celowej.

W wyniku dokonanych zmian plan dochodow ogotem zwie.kszono o kwotQ 1.420.617,43zt, z tego

dochody bieza.ce zwie.kszono o 1.364.497,43zt, a dochody majqtkowe o 56.120,00zt. Plan

przychodow zwi^kszono o kwotQ 168.048,00zt z tytutu wolnych srodkow. Plan wydatkow zwie,kszono

o kwote, 1.588.665,43zt, z tego wydatki biezqce zwi^kszono o 1.466.078,43zt, a wydatki majqtkowe o

122.587,00zt.

Na dzieri 30 czerwca po zmianach plan dochodow wynosi 8.577.683,43zt, plan wydatkow

8.683.563,43zt oraz plan przychodow 302.048,00zt i plan rozchodow 196.168,00zt.



W I potroczu dochody wykonano w kwocie 4.491.766,80zt, co stanowi 52,37% planu dochodow,

przy czym dochody biez^ce wykonano w 53,02%.

Wydatki wykonano w kwocie 3.909.570,50zt co stanowi 45,02% planu wydatkow, z tego wydatki

biezqce wykonano w 49,36%, a wydatki majqtkowe w 7,67%.

NastQpnie przedstawita informacj^ z przebiegu wykonania budzetu za I potrocze bieza^cego roku,

informacjQ z przebiegu realizacji inwestycji zaplanowanych na 2016 rok oraz informacjQ o

ksztattowaniu si$ wieloletniej prognozy finansowej, po czym poprosita o pytania.

Pytari nie zgtoszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o przedstawienie opinii wypracowanych w tej

sprawie przez komisje Rady Gminy.

Radny - Stanistaw Rutkowski - Przewodniczqcy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow -

poinformowat, ze Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansow w wyniku gtosowania opowiedziata si$

za przyj^ciem informacji z przebiegu wykonania budzetu Gminy Budziszewice za I potrocze 2016 roku.

Radna - Barbara Wozniak - Przewodnicz^ca komisji Oswiaty, Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i

Sportu- powiedziata, ze cztonkowie Komisji takze opowiedzieli sie. za przyj^ciem przemiotowej

informacji.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie przyj^cia

informacji z przebiegu wykonania budzetu gminy Budziszewice za I potrocze 2016 roku, po czym

poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato - 14

• przeciw - 0

• wstrzymato si$ - 0

Uchwaty przyjqto.

Uchwata Nr XVI/88/2016 w sprawie przyjqcia informacji z przebiegu wykonania budzetu gminy

Budziszewice za I potrocze 2016 roku stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

2) udzielenia pomocv finansowei Powiatowi Tomaszowskiemu.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze podczas spotkania ze Starost^ dotycz^cego planowanej na

2017 rok budowy chodnika w miejscowosci Re.kawiec dowiedziat SJQ, ze zaoszcz^dzone zostaty pewne

srodki finansowe, ktore przeznaczane b^dq obecnie na budow^ fragmentow nowych naktadek.

Warunkiem zrobienia w gminie takiego odcinka jest jednak partycypacja gminy w kosztach.

Mowa jest o odcinku ok.650m, rozpoczynaj^cym si^ gdzies w potowie drogi mie.dzy Starym

Jozefowem a poczqtkiem Mierzna do posesji Pani Stanistawy Kotynia.

Proponuje si^ przekazanie Powiatowi na ten eel kwoty 25.000,00zt.

Dodat, ze b^dzie to w duzej mierze stuzyto naszym mieszkancom, w zwiqzku z czym uwaza, ze warto.

Radny - Wtodzimierz Janeczek - zapytat odkqd robiony b^dzie chodnik w R^kawcu.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze od poczqtku tj. os posesji Dobrodzieja do wyjazdu w kierunku

Zelechlinka.
Radny - Wtodzimierz Janeczek - moze warto bytoby troche, dalej bo tarn jest tuk.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze to nie gmina be.dzie zajmowata si§ projektowaniem tej

inwestycji. Niemniej be,dq robic to specjalisci. Dodat, ze nie wie tez, czy uda si$ zrobic to za jednym

razem, czy tez be.dzie trzeba podzielic na etapy. B^dq to bowiem duze koszt.

Radna - Barbara Wozniak - stwierdzita, ze najlepiej bytoby gdyby ten chodnik zaczynat si$ od drogi

do Agnopola. Niemniej zdaje sobie spraw^ z tego, ze sq to bardzo optymistyczne marzenia.



Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o przedstawienie opinii wypracowanych w tej

sprawie przez komisje Rady Gminy.

Radny - Stanistaw Rutkowski - Przewodniczqcy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow -

poinformowat, ze cztonkowie Komisji poparli projekt uchwaty w tej sprawie.

Radna - Barbara Wozniak - Przewodniczqca komisji Oswiaty, Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i

Sportu- powiedziata, ze Komisja nie wniosta uwag do projektu tej uchwaty.

Przewodniczgcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie udzielenia

pomocy finansowej powiatowi Tomaszowskiemu, po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku

czego:

• za gtosowato - 14

• przeciw - 0

• wstrzymato sie. - 0

Uchwaty przyje.to.

Uchwata Nr XVI/89/2016 w sprawie udzielenia pomocy Finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu

stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

3) zarzadzenia poboru podatkow w drodze inkasa. okreslenia inkasentow i wvsokosci

wynagrodzenia za inkaso na terenie gminv.

Radny - Stanistaw Rutkowski - Przewodniczqcy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow -

poinformowat, ze Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansow Opowiedziata si§ za tym, aby wszyscy

sottysi otrzymali ryczatt w jednakowej wysokosci tj. w kwocie 460/00zt oraz aby stawka prowizji

pozostata bez zmian tj. w wysokosci 4%.

Radna - Barbara Wozniak - Przewodniczqca Komisji Oswiaty, Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i

Sportu- powiedziata, ze Cztonkowie Komisji Oswiaty, Zdrowia Opieki Spotecznej, Kultury i Sportu w

wyniku gtosowania opowiedzieli sie, za tym aby ryczatt otrzymywany przez wszystkich sottysow

oprocz sotectwa Budziszewic - wynosit 460,00zt, ryczatt otrzymywany przez sottysa sotectwa

Budziszewice pozostat bez zmian tj. w wysokosci 720,00zt, oraz aby pozostawic prowizje. w

dotychczasowej wysokosci tj.4% od kwoty zebranego podatku.

Dodata, ze propozycja pozostawienia ryczattu sottysa sotectwa Budziszewice w dotychczasowej

wysokosci wynika z faktu, ze tak wtasnie kiedys ktos, kierujqc siQ okreslonymi wzgl^dami, wycenit

pracQ sottysa tego sotectwa. Jest to, b$dz co bqdz, najwi^ksze sotectwo - obejmuje 1/3 mieszkaricow

naszej Gminy. Oczywiscie jest to temat do dyskusji, ale uwazamy, ze nie w tej chwili - nie w srodku

kadencji sottysa. Szanujmy si$ wzajemnie.

Radna - Aneta Nawrocka - powiedziata, ze zgadza sie, z tym catkowicie. Sottys decydujqc sie, na

kandydowanie wiedziat, na co SJQ decyduje. Zmiana tego w srodku kadencji jest nieuczciwa.

Obnizenie tej stawki po tylu latach pracy nie jest dobrym rozwiqzaniem.

Sekretarz Gminy - Alina Jarecka - powiedziata, ze jest to bardzo delikatna sprawa. Propozycja

podwyzszenia stawek wyszta od sottysow. Wszyscy radni opowiedzieli sie. za ich podwyzszeniem,

przy czym jedna z Komisji zaproponowata obnizenie stawki jednemu sottysowi - jednej osobie.

Zrobito sie, to personalne, a tak bye nie powinno. Potrzebna jest tutaj rozwaga.

Radny - Mirostaw Matysik - powiedziat, ze podwyzszajqc stawki wszystkim sottysom, nie mozna

jednemu zabrac, bo to bardzo nietadnie. Ale gdy jeden ma wie.cej od wszystkich to tez nie jest

uczciwie. Rozwiqzaniem jest wi^c wyrownanie wszystkim do najwyzszej stawki.



Radny - Andrzej Bronowski - nie powinnismy obnizac tej stawki. Pozostawmy jq na takim poziomie

jakjest.

Radny- Mieczystaw Mikinka - powiedziat, ze daj$c jednemu wie^cej ponizamy pozostatych.

Radna - Aneta Nawrocka- uwazam, ze nie jest to ponizanie. Proponujemy przeciez podwyzki dla

wszystkich sotectw.

Radny - Stawomir Sala - moze poszukajmy kompromisu - sottysowi sotectwa Budziszewice

np.600,00zt.

Radny - Andrzej Bronowski - powiedziat, ze stawia wniosek aby ryczatt dla wszystkich sottysow

wynosit 500,00zt, zas ryczatt sottysa sotectwa Budziszewice aby pozostat w dotychczasowej wysokosci

tj.720,00zt.

Wojt- Marian Holak - powiedziat, iz sadzit, ze dyskusja w tej sprawie pojdzie w kierunku podwyzek.

Stato SJQ jednak inaczej. Temat sprowadzit si$ do obnizenia stawki jednej osobie. Wypracowalismy

sobie dobre stosunki i to jest bezcenne. Dodat, iz uwaza, ze nie jest to wtasciwy czas do

podejmowania takiej decyzji. Bytby za tym aby sottysom podwyzszyc ryczatt do 460,00 czy 500,00zt, a

sottysowi z Budziszewic pozostawic w dotychczasowej wysokosci.

Nadmienit, ze mozna do tego tematu wrocic w odpowiednim czasie i wowczas ustalic jasne zasady.

Soltys - Wiestaw Piechota - powiedziat, ze popiera podwyzk^ dla sottysow na 460,00zt i jest za tym,

aby Pani sottys z Budziszewic postawic bez zmian.

Sottys Sotectwa Budziszewice - Anna Jagietto - zapytata czym podyktowana byta propozycja komisji

Finansow. Dodata, ze jest to uderzenie w funkcjQ sottysa. Zapytata czym sobie na to zastuzyta.

Radny - Stanistaw Rutkowski - Przewodniczqcy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow -

powiedziat, ze nie byto to dziatanie personalne skierowane przeciwko osobie pani sottys. Chodzito o

to, aby wszyscy sottysi mieli ryczatt w jednakowej wysokosci.

Radny - Mieczystaw Mikinka - dodat, ze chodzito o to, aby byto to sprawiedliwie. Nagrodq dla

sottysa za wi^kszy wktad pracy jest wi^ksza kwota prowizji od zebranego podatku

Radna - Aneta Nawrocka - i tak nie jest to sprawiedliwie. Poniewaz w momencie kiedy wszyscy

sottysi otrzymujq podwyzke., niejako nagrode. za swojq prace_, Pani sottys z Budziszewic nie otrzymuje

nie. Powinnismy stawk^ t$ podwyzszyc chociaz o 50,00zt, aby pokazac, ze doceniamy takze prace^

sottysa tego sotectwa.

Radny - Janusz Trzonek - nie zmienia si$ zasad w trakcie trwania gry. Ale skoro juz tak robimy to nie

zostawiatbym jednej osoby - jezeli podwyzszamy stawki wszystkim to i Pani sottys z Budziszewic.

Radny - Andrzej Bronowski - przypomniat, ze postawit wniosek aby ryczatt dla wszystkich sottysow

wynosit 500,00zt, zas ryczatt sottysa sotectwa Budziszewice pozostat w dotychczasowej wysokosci

tj.720,00zt.

Sottys Sotectwa Budziszewice - Anna Jagietto - powiedziata, ze stawka moze pozostac w wysokosci

720,00zt. Dodata, ze nie chce podwyzki, a nowe zasady powinny bye ustalane przed rozpocz^ciem

nowej kadencji, nie teraz.

Przewodniczqcy rady Giny- Piotr Jagietto - ogtosit przerwe..

/Po przerwie./
Radna - Aneta Nawrocka - ztozyta wniosek aby ryczatt dla sottysow wynosit 500,00zt, zas ryczatt dla

sottysa sotectwa Budziszewice 750,00zt. Dodata, ze tak naprawd^ wszyscy sottysi pracuja. jednakowo.

Docenienie wszystkich, a pominie,cie jednego nie jest sprawiedliwe.

Radny - Wtodzimierz Janeczek - powiedziat, ze jest zdania, ze wszyscy sottysi powinni otrzymac

podwyzki w jednakowej wysokosci. Jak po 100 zt to kazdy.



Radna - Barbara Wozniak - zaproponowata aby zakonczyc dyskusje i poddac wniosek pod

gtosowanie.

Przewodnicza,cy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poddat pod gtodowanie, jako dalej idqcy, wniosek

ztozony przez radna. AnetQ Nawrockq.

Zapytat kto jest za tym aby ryczatt dla sottysow wynosit 500,00zt, zas ryczatt dla soltysa sotectwa

Budziszewice 750,00zt, w wyniku czego:

• za gtosowato - 12

• przeciw -0

• wstrzymato sie. - 2

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zarzqdzenia

poboru podatkow w drodze inkasa, okreslenia inkasentow i wysokosci wynagrodzenia za inkaso na

terenie gminy, po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato - 12

• przeciw -0

• wstrzymato sie, - 2

Uchwaty przyjqto.

Uchwata Nr XVI/90/2016 w sprawie zarzqdzenia poboru podatkow w drodze inkasa, okreslenia

inkasentow i wysokosci wynagrodzenia za inkaso na terenie gminy stanowi zatqcznik do niniejszego

protokotu.

4) zmianv budzetu Gminv na 2016 rok.

Skarbnik Giny - Elzbieta Andryszczak - na wste.pie poinformowata, ze zmiany podyktowane sa,

gtownie tym, ze Gmina otrzymata dofinansowanie budowy drog. Sktadalismy 5 wnioskow i wszystkie

otrzymaty dofinansowanie ze srodkow Unii Europejskiej.

Nast^pnie poinformowata min. ze proponuje SJQ zwi^kszenie planu przychodow budzetu gminy o

kwote. 314.340,34zt.

Plan przychodow po zmianach wyniesie 621.388,34zt.

O 314.340,34zt proponuje SJQ rowniez zwi^kszenie planu wydatkow budzetu gminy. Ich plan po

zmianie wyniesie 9.035.537,19zt, z czego:

- wydatki biezqce - 7.856.581,19zt,

- wydatki maj^tkowe - 1.178.956,00zt.

Poza tym zmniejsza SJQ limit wydatkow na realizacj^ rocznych zadah inwestycyjnych o kwot^

185.827,00zt.

Nast^pnie omowita proponowane zmiany, po czym poprosita o pytania.

Pytari nie zgtoszono.

Radny - Stanistaw Rutkowski - Przewodniczqcy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow -

poinformowat, ze Komisja zaakceptowata projekt uchwaty w tej sprawie.

Radna - Barbara Wozniak - Przewodniczqca komisji Oswiaty, Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i

Sportu- powiedziata, ze cztonkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedmiotowy projekt.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany budzetu

Gminy na 2016 rok, po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za przyjQciem -14

• przeciw - 0

• wstrzymato sie, - 0



Uchwaty przyje.to.

Uchwata Nr XVI/91/2016 w sprawie zmiany budzetu Gminy na 2016 rok stanowi zatqcznik do

niniejszego protokotu.

5) zmianv Wieloletniei Prognozy Finansowei Gminv Budziszewice.

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak - omowita zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy.

Objasnienia do zmiany stanowiq zatqcznik do Uchwaty w tej sprawie.

Nast^pnie poprosita o pytania.

Pytah nie zgioszono.

Radny - Stanistaw Rutkowski - Przewodniczqcy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow -

poinformowat, ze cztonkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwaly w tej sprawie.

Radna - Barbara Wozniak - Przewodniczqca komisji Oswiaty, Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i

Sportu- powiedziata, ze Komisja opowiedziata si$ za przyj^ciem uchwaty w tej sprawie.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, po czym poddat go pod gtosowanie, w

wyniku czego:

• za przyjQciem -14

• przeciw - 0

• wstrzymato si$ - 0

Uchwaty przyjqto.

Uchwata Nr XVI/92/2016 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice

stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

6) zaciagniecia pozyczki z budzetu paristwa na wyprzedzaiace finansowanie w ramach PROW

2014-2020.

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak - poinformowata, ze proponuje SJQ zaciqgnie,cie pozyczki z

budzetu panstwa w Banku Gospodarstwa Krajowego w todzi w wysokosci 233.559,00zt z

przeznaczeniem na wyprzedzajqce finansowanie kosztow kwalifikowanych operacji pn. ,,Przebudowa

drog gminnych na terenie Gminy Budziszewice - ul.Osiedlowa. Pozyczka przeznaczona b^dzie na

finansowanie planowanego deficytu budzetowego gminy w 2016 roku. Sptata pozyczki nastqpi po

otrzymaniu srodkow z budzetu Unii Europejskiej.

Nast^pnie poprosita o pytania.

Pytan nie zgtoszono.

Radny - Stanistaw Rutkowski - Przewodniczqcy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow -

poinformowat, ze Komisja nie wniosta uwag do projektu uchwaty w tej sprawie.

Radna - Barbara Wozniak - Przewodniczqca komisji Oswiaty, Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i

Sportu- powiedziata, ze Komisja zaakceptowata przedmiotowy projekt uchwaty.

Przewodniczqcy Komisji - Rady Gminy Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie

zacia.gnie_cia pozyczki z budzetu panstwa na wyprzedzaj^ce finansowanie w ramach PROW 2014-

2020,po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato -14

• przeciw - 0

• wstrzymato si^ - 0



Uchwaty przyjqto.

Uchwata Nr XVI/93/2016 w sprawie zaciqgni^cia pozyczki z budzetu paristwa na wyprzedzajqce

finansowanie w ramach PROW 2014-2020 stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

7) wvrazenia woli przvstapienia do opracowania i wdrozenia Planu Gospodarki

Niskoemisvinei dla Gminy Budziszewice.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze Plan Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy jest nam potrzeby

do tego abysmy mogli aplikowac o srodki unijne na rozbudowe. szkoty. Koszt opracowania tego

dokumentu to 12 tysie,cy ztotych. Potowe. otrzymamy z WFOSiGW.

Radny - Stanistaw Rutkowski - Przewodniczqcy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow -

poinformowat, ze Komisja opowiedziata si^ za przyj^ciem tej uchwaty.

Radna - Barbara Wozniak - Przewodniczqca komisji Oswiaty, Zdrowia, Opieki Spotecznej, Kultury i

Sportu- powiedziata, ze Komisja pozytywnie zaopiniowata projekt uchwaty w tej sprawie.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie wyrazenia woli

przystqpienia do opracowania i wdrozenia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Budziszewice,

po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

- za gtosowato -14

- przeciw - 0

- wstrzymato si$ - 0

Uchwaty przyjqto.

Uchwata nr XVI/94/2016 w sprawie wyrazenia woli przystqpienia do opracowania i wdrozenia Planu

Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Budziszewice stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

PUNKT5

INFORMACJA WOJTA O DZIALANIACH PODEJMOWANYCH W OKRESIE MIE.DZY SESJAMI

RADY GMINY

Wojt - Marian Holak - na wst^pie poinformowat, ze sktadalismy wnioski o dofinansowanie ze

srodkow unijnych budowy pi^ciu odcinkow drog tj. We_grzynowice, Zalesie, Teodorow oraz ulice

Kolejowa i Osiedlowa - wszystkie ztozone wnioski obj^te zostaty dofinansowaniem.

Zadna Gmina nie otrzymata dofinansowania do tylu wnioskow. Nam si^ udato. A wynika to z faktu, ze

sktadalismy wnioski tylko na te drogi, ktore mogty otrzymac 14 punktow.

Poza tym:

- ztozylismy wnioski na rozbudow^ turystyki w gminie jak rowniez na odnawialne zrodta energii,

- opracowywany jest projekt rozbudowy szkoty. Be^dzie to bardzo innowacyjny budynek. Gdyby

udato si§ ten projekt zrealizowac to bytaby wielka rzecz. Koszt to 3,5 mln ztotych. Nasz wktad

wynositby 800 tysie.cy.

- otrzymalismy decyzje^ z Samorzqdowego Kolegium Odwotawczego dotyczqcq budowy masztu

telefonii komorkowej. Mozemy bye umiarkowanie zadowoleni. Jezeli wptynie odwotanie

Gmina juz nie b^dzie strong w tym post^powaniu. Jezeli nie bytoby protestu to postawienie

wiezy jest kwestiq kilku miesi^cy.

- Odbyty si^ dozynki. Impreza byta udana. Wyst^p Don Wasyla zgromadzit sporq publicznosc.

B^dziemy chcieli w przysztym roku aby byty dwie takie imprezy. Jedna np. na wiosne, a druga



na dozynki. Be.dziemy odchodzic od ,,Kiszenia kapusty". Uroczystosc ta z uwagi na ograniczone

mozliwosci lokalowe nie jesttak naprawde. dla naszych mieszkancow.

PUNKT5J6

ZAPYTANIA I WOLNE WNIOSKI

SPRAWY ROZNE

Radna - Barbara Wozniak - powiedziata, ze rusza akcja ;,Szlachetna paczka". 10 X odbe,dzie sie.

szkolenie wolontariuszy. Abysmy mogli zgtaszac rodziny w naszego terenu potrzebujemy ich chociaz

trzech. Nawiqzalismy wspofprace, z Gminnym Osrodkiem Pomocy Spotecznej. Niemniej Pahstwo

rowniez wiecie kto jest na waszym terenie najbardziej potrzebujqcy.

NastQpnie poprosita o zgtaszanie takich rodzi i rozdata nr telefonu do koordynatora.

PUNKT 7

ZAKONCZENIE OBRAD

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto -dzi^kujqc wszystkim za przybycie zamknqt XVI sesj^

Rady Gminy.

Przewodnicz^cy Rady Gminy

(wf,"""
^~ Piotr Jagietto


